
THE REGISTERED NURSES ACT
(C.C.S.M. c. R40)

Registered Nurses Regulation, amendment

Regulation 64/2013
Registered May 13, 2013

Manitoba Regulation 128/2001 amended
1 **The *Registered Nurses Regulation, Manitoba Regulation 128/2001, is amended by this regulation.***

2 **Section 2 is amended by striking out "and" at the end of clause (a) and adding the following after clause (a):**

(a.1) a register of graduate registered nurses (extended practice), the requirements for which are set out in the *Extended Practice Regulation*; and

Coming into force

3 **This regulation comes into force on April 30, 2013, or on the day it is registered under *The Regulations Act*, whichever is later.**

April 5, 2013
5 avril 2013

**College of Registered Nurses of Manitoba/
Pour l'Ordre des infirmières et des infirmiers du Manitoba,**

Cathy Rippin-Sisler,
President/présidente

Diane Wilson Mate,
Executive Director/directrice générale

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LES INFIRMIÈRES
(c. R40 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur les infirmières

Règlement 64/2013
Date d'enregistrement : le 13 mai 2013

Modification du R.M. 128/2001
1 **Le présent règlement modifie le *Règlement sur les infirmières, R.M. 128/2001.***

2 **Il est ajouté, après l'alinéa 2a), ce qui suit :**

a.1) un registre des infirmières diplômées ayant un champ d'exercice élargi dont les exigences sont établies dans le *Règlement sur les infirmières ayant un champ d'exercice élargi*;

Entrée en vigueur

3 **Le présent règlement entre en vigueur le 30 avril 2013 ou à la date de son enregistrement sous le régime de la *Loi sur les textes réglementaires*, si cette date est postérieure.**

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba